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CENEJŠI POTNI 
LISTI 

Občinska skupščina Slov. 
Konjice je na svoji zadnji se
ji sprejela spremembo taks 
za potne liste in vizume. Ta
ko bo po novem treba plača
ti za nov potni list 50, za vi
zum pa 20 novih dinarjev. 
Pred podražitvijo — v prvem 
tromesečju leta 1967 — so v 
tej občini izdali 400 potnih 
dovoljenj, v enakem obdobju 
letošnjega leta pa 14. 

PO ENOLETNEM 
DELU 

Predsednik občinske skup
ščine Florjan Jančič je pred 
dnevi sprejel vse predsedni
ke svetov pri skupščini obči
ne. Bil je to tovariški razgo
vor po enoletnem delu in 
predsednik se je vsem zahva
lil za njihovo prizadevnost 
ter požrtvovalnost. 

NOVO KOPALIŠČE 
v Ločah gradijo prebivalci 

novo kopališče. Bazen, ki ga 
bo omogočila zajezitev poto
ka Žičnica, naj bi bil zgra
jen do konca meseca maja, 
odprli pa ga bodo za krajev
ni praznik. Nekaj sredstev 
za izgradnjo kopališča je da
la krajevna skupnost, obča
ni pa pomagajo tudi s pro
stovoljnim delom. 

DELO SKUPŠČINE 
Predvideno je, da bosta do 

poletja in skupščinskih po
čitnic še dve seji občinske 
skupščine. Med tem časom 
pa se bo sestal tudi zbor de
lovnih skupnosti, ki bo raz
pravljal o analizi zaključnih 
računov delovnih organizacij 
v preteklem letu. 

SREČANJE 
PARTIZANOV 

Trinajsti brigadi »Mirka 
Dračiča« je podelila domicil 
skupščina v Slovenskih Ko
njicah. Zato bo tu tudi pro
slava v počastitev 25. obletni
ce ustanovitve brigade. Sre
čanje partizanov in aktivistov 
bo 22. julija, priprave za to 
veliko prireditev pa že pote
kajo. 

ZAOKROŽEVANJE 
CEN 

Zaradi zakona o novih ban
kovcih in kovancih, ki dolo
ča, da je treba vzeti iz obto
ka kovance za en, dva in pet 
starih dinarjev, bo potrebno 
tudi na območju konjiške ob
čine zaokrožiti cene. Tako bo 
verjetno kilogram belega 
kruha stal po novem 2,05 no
vega dinarja, kilogram črne
ga pa 1,35. 

BREZ LASTNIKA 
Nekdanjo železniško posta

jo v Zrečah ima v najemu 
gozdno gospodarstvo, ki pla
čuje najemnino 2Tp Mari
bor. Ta delovna organizacija 
pa se izogiba plačilu komu
nalnega prispevka z izgovo-
vorom, da je stavbo prevzela 
v upravljanje občinska skup
ščina. Kdo je torej lastnik 
stavbe? 

I MANJ KINO-
I OBISKOVALCEV 

Lani se je za 7 odstotkov 
znižalo število kinoobiskoval-
cev v kinu »Pohorje« v Slov. 
Konjicah. Kljub temu je pod
jetje ustvarilo za 7,3 odstot
ka višji celotni dohodek, to 
pa zaradi zvišanja cen kino-
vstopnicam od povprečnega 
1,00 na 1,23 novega dinarja. 

IZGUBE 
Medtem ko je imelo ob 

koncu leta 1966 izgubo samo 
obrtno podjetje »Pogled« Lo
če, kažejo zaključni računi 
preteklega leta izgubo v ko
vaški industriji Zreče — 270 
tisoč novih dinarjev, v Tapet
ništvu Slov. Konjice — 19 
tisoč in v Mizarstvu »Dravi-
nja« Slovenske Konjice 16 ti
soč. 

SKU1»ŠČINA OBČINE O KOMUNALNIH PROBLEMIH 

Zdaj bo šlo liilreje 
Občinska skupščina v Slo

venskih Konjicah je na svo
ji zadnji seji razpravljala med 
drugim tudi o predlogu skle
pa o določitvi stanovanjsko-
komunalnega podjeija Slov. 
Konjice za delovno organiza
cijo posebnega družbenega 
pomena. S tem naj bi ta de
lovna organizacija dobila v 
oskrbovanje vse komunalne 
naprave na območju krajev
ne skupnosti Slov. Konjice. 
Odborniki so ob tej priložno

sti veliko razpravljali o ko
munalnih problemih v obči
ni, prav tako pa tudi o delu 
stanovanjskega podjetja. Po
slušali so tudi mnenje pred
sednika krajevne skupnosti, 
ki je povedal, da je bil svet 
krajevne skupnosti. Sloven
ske Konjice sprva proti pre
nosu teh pravic na stanovanj
sko podjetje. Ljudje pravijo, 
da .so podobno organizacijo 
imeli že pred dvema letoma, 
pa ni pokazala dovolj velikih 

uspehov. Predvsem pa so 
mnenja, da stanovanjsko pod
jetje ne bi moglo biti izvaja
lec del pri rekonstrukciji ko
njiškega vodovoda, kar bo 
gotovo ena najpomembnejših 
investicij v letošnjem in pri
hodnjih letih. Po obrazložit
vi, ki jo je podal predsednik 
občinske skupščine Florjan 
Jančič, i>a so odborniki uvi
deli, da kaj takega sploh ni 
v načrtu. Stanovanjsko-komu-
nalno podjetje bo s komu
nalnimi napravami samo 
upravljalo, pa še to pod ve
likim vplivom krajevnih čini
telje v — vsa zahtevnejša de
la pa bodo izvajale za to 
usposobljene delovne organi
zacije. Kljub temu odborniki 
niso dokončno potrdili skle
pa o prenosu vseh teh pravic 
na stanovanjsko-komunalno 
podjetje. Kaže, da bo skup
ščina o tem razpravljala še 
enkrat in sicer takrat, ko bo
do pripravljeni vsi normativ
ni akti ter delovni program 
nove delovne organizacije. 

Na tej seji skupščine so 
odborniki potrdili tudi odlok 
o samoprispevku, ki so ga 
občani sprejeli 31. marca, O 
poteku referenduma je pove
čal predsednik štaba, tovariš 
Florjan Jančič, ki je dejal, 
da so konji&ki občani uvideli 
kje je iziiod za reševanje pro
blemov šolstva. 

I . B. 

OBČNI ZBOR STRELSKE DRUŽINE 
VITANJE 

Ponovno prebujenje 
Na občnem zboru strelske 

družine »Pohorje« iz Vitanja 
je bila udeležba zelo slaba. 
Tudi ob pogledu dela v pre
teklem letu so ugotovili, da 
le-to ni bilo rvajbolj uspešno, 
čeprav je bila družina pred 
nekaj leti zelo prizadevna. 
Zmanjšalo se je tudi število 

članov, ki jih je zdaj 41. Ugo
tovili so, da so vzroki neak
tivnosti predvsem v tem, ker 
so posvečali premalo pozor
nosti mladini. Pred leti so 
imeli svojo sekcijo na šoli, 
kjer so sodelovali pionirji — 
strelci. Zaradi slabe povezave 
z družino pa je sekcija kma
lu prenehala z delom. Redno 
so imeli tudi nagradno tek
movanje za zlato puščico itd. 
Vse to je bilo za mlade lju
di zelo privlačno, ko pa je 
dejavnost pričela upadati, se 
je zmanjšalo tudi število čla
nov. Kljub nedelavnosti dru
žine v zadnjem letu pa lahko 
vseeno pohvalimo dolgolet
nega predsednika Dominika 
Šibanca. V zadnjem letu je 
ostal tako rekoč sam in 
opravljal delo predsednika, 
tajnika in gospodarja. 

Na občnem zboru so si za
stavili nekatere naloge — na 
primer — izvesti tekmovanje 
med posameznimi člani, po
vezati se z mladinskim'akti
vom v kraju in s šolo, od 
koder naj bi vzgojili največ 
novih strelcev. 

- Jager 

USPELA PREMIERA 
V VITANJU 

v nedeljo 7. aprila je pro
svetno društvo Vitanje uprizo
rilo v Vitanju komedijo »Ad 
acta«. Igro je režirala tovari-
šica Kravaric Vera-Marošek. 
Vloge pa so bile razdeljene: 

Karlo — Fijavž Edi, Ana 
— Sevšek Danica, Perogriz 
— Hlastec Silvo. Cvetka — 
Mavc Marinka, Rudolf — Ma-
rinčič Oto in Milan — Ja
ger Viktor. Komedijo so na-
študirali v dveh mesecih. Za
radi sodobnejše tematike je 
bila bojazen, da to delo ne bo 
tako uspelo, kot v tem kraju 
uspejo kmečke igre. Nedelj
ska premiera pa je dokazala, 
da ljudje uživajo tudi ob tak
šnih predstaimh. 

Sekcije pri SZDL oživele 
Pred kratkim je občinska 

konferenca SZDL v Sloven
skih Konjicah formirala pet 
sekcij, ki so že začele z aktiv
nim delom. Skupno z občift-^ 
sim sindikalnim svetom je 
sekcija za zdravstvo pripra
vila v sredo, 17. aprila. 

razpravo o novem sistemu 
zdravstvenega zavarovanja. 
Razgovor je vodila Dolfka 
Boštjančič, članica Republi
škega''Sifeta>^S. Razprava o 

eh vprašanjih je pokazala, 
da občane problematika 
zdravstvenega zavarovanja ži
vo zanima, predvsem pa pre
dvideni novi zakon. Dogovori
li so se, da bodo o teh vpra
šanjih organiziral še več po
dobnih predavanj. 

Tudi sekcija za zimanja 

politična vprašanja je pripra
vila 23. aprila predavanje 
aktualnih zunanje političnih 
vprašanjih. Predaval je Dra 
go Simončič član sekcije i 
zunanje i>olitična vprašani 
pri republiški konferend 
SZDL. Med občani konjiške 
občine je vladalo tudi za to 
predavanje veliko zanimanje 
tembolj, ker gre ZA obravna
vo trenutno -zelo aktualnih' 
vprašanj iz mednarodnih od«' 
nosov. 

ZAKAJ SO VITANJČANI GLASOVALI PROTI SAMOPRISPEVKU? 

NEZAUPANJE 
ali prehitra odločitev? 

V Vitanju zadnje čase veli
ko govorijo o vzrokih, ki so 
povzročili, da se je večina 
ljudi tega območja odločila 
proti samoprispevku. Mnenja 
so seveda zelo različna. Pa 
smo tudi mi vprašali tri ob
čane, zakaj, menijo, da se je 
vitanjsko območje odloči
lo proti vsem pričakovanjem. 

Marija Rupnik, gostiJničar-
ka, Vitanje: »Med ljudmi se 
je že pred referendumom ši
rila govorica, da bodo naj
prej uredili šole v ostalih 
krajih in šele nato v Vita
nju. Ce bi bili z deli začeli 
takoj, bi bil rezultat referen
duma čisto drugačen. Ljudje 
so imeli še vedno pred očmi 
primer z zadrugo, ki je pro
dajala vitanjsko zemljo, de
nar pa zbirala v Slov. Konji
cah. Pa tudi prispevna stop
nja za samoprispevek ni bi
la dobro določena. Najbolj so 
obremenili nas, obrtnike. Mi
slim, da bi odstotek ne smel 
biti za vse enak, temveč raz
ličen — odvisen od višine 
dohodka. 

Vlado Fric, učitelj, Vitanje: 
»Ljudje si niso bili na ja
snem, za kaj pravzaprav gre. 

Cas med zborom volivcev in 
referendumom je bil prekra
tek, pa tudi na voliščih bi 
bili morali z ljudmi več go
voriti. Kakor sem povzel iz 
razgovora ob tej priložnosti, 
bi kmetje bili rajši dali svoj 
prisF>evek enkrat in to v ma
terialu. Na volivce pa je ne
posredno vplival tudi primer 
prodaje zadružne zemlje 
Vitaniu.« 

Karlina Rošer, kmetica. Pa
ka: »Predvsem mislim, da je 
svoj delo spet ,dobro' opra

vilo nekaj hujskačev, ki so 
potegnili za sabo vse tiste, ki 
sami nič ne mislijo. Potem 
je treba povedati, da ljudje 
niso prav verjeli, če bodo res 
najprej popravljali vitanjsko 
šolo. širile so se govorice, da 
bo zadnja na vrsti. Tudi od
stotku niso povsem zaupali, 
saj so se bali, da se bo leta 
čez leta zvišal. Prej bi bili 
pripravljeni prispevati po
vsem prostovoljno, morda en
krat v letu, pa naj bo v ma

terialu,. ali pa-v denarju. Sli
šati je bilo tudi nekaj na ra
čun predrage propagande, to
da, ljudje, ki hočejo biti pro
ti, najdejo tudi tisto, kar ni 
resnično . . . « 

To so bila tri mnenja. Mor
da bi dobili tudi od drugih 
občanov podobne odgovore. 
Ljudje so namreč zagotavlja
li, da za šolo v Vitanju vedno 
radi prispevajo. To jim lah
ko verjamemo, saj so to že 
večkrat storili. Referendum 
pa je bil zanje povsem nova 
oblika odločanja o določenem 

problemu. Vemo pa, da se 
ljudje vsemu, kar je novo, 
običajno upirajo, ali pa tisto 
vsaj nezaupljivo ocenjujejo, 
posebno še, če dvomijo, da 
bo to, o čemer odločajo res 
koristilo njim, v našem pri«, 
meru njihovim otrokom<. 
Uspeh je torej odvisen od 
zau|>anja. Tega zaupanja p>a 
v Vitanju ni bilo, kajti — ta
ko pravijo ljudje — imeli so 
slabe izkušnje iz prejšnjih 
let. 

JAVI 

Na zares lepi makadamski cesti — če kdaj ne boste vedeli, kam z avtomobilon} 
na izlet, vam ne bo žal, če se boste odločili zanjo — ki pelje iz Rakovca proti 
Vitanju, so nam zaprli pot delavci gozdnega obrata Vitanje, ki so nakladali les 
iz tamkajšnjih gozdov. Med tem opravilom jih je ujel tudi naš objektiv. 

(Foto: T. Burnih) 


